

香港認可經濟營運商證書頒授典禮2025 HK AEO Certificate Presentation Ceremony 2025



► 海關關長陳子達於典禮上致開幕詞。

Mr. CHAN Tsz-tat, Commissioner of Customs and Excise delivered the opening speech at the ceremony.

Hong Kong Customs held the Hong Kong Authorized Economic Operator (AEO) Certificate Presentation Ceremony 2025 on 5 February 2026 at Customs Headquarters Building with around 120 guests attending the ceremony, including representatives of the Liaison Office of the Central People's Government in the Hong Kong Special Administrative Region, customs attachés, representatives from AEOs, trade associations and industry stakeholders. During the ceremony, apart from presenting AEO certificates to new and renewed AEOs, Hong Kong Customs also presented the Hong Kong AEO Programme Partnership Scheme Awards to 9 AEOs in recognition of their outstanding performance in their promotion of the Hong Kong AEO Programme and collaboration on Hong Kong Customs affairs.

Since the implementation of the Hong Kong AEO Programme in 2012, the number of accredited enterprises has increased to 94. Upon obtaining the AEO status, the enterprises can enjoy clearance facilitation, such as reduced Customs inspection and prioritized Customs clearance.

香港海關於2月5日在海關總部大樓舉行「香港認可經濟營運商證書頒授典禮2025」，共約120位嘉賓出席，包括中聯辦代表、外國海關專員、香港AEO成員、商界和業界代表。在典禮上，海關除了向獲新認證和成功續期的AEO頒發證書外，亦向9間AEO企業頒授「香港認可經濟營運商夥伴計劃」年度獎項，以表揚該企業在推廣香港AEO計劃及於其他海關合作事務上的卓越表現。

香港AEO計劃自2012年推行以來，已有94間本地企業獲得認證。獲認證成為AEO，可享有多項優惠，包括減少海關查驗和優先清關等。



► 典禮嘉賓及出席者大合照。

Group photo of all guests and attendees of the ceremony.

聯絡我們
Contact Us

✉ aeo@customs.gov.hk

香港海關貿易關係及公共傳訊科
Office of Trade Relations and Public Communication
Customs and Excise Department

